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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 8. prosince 2021 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, dr. Radocha, doc. Hubá-

lovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, dr. Lipovský, doc. Bogusch, 

Ing. Svoboda, dr. Cimler, Ing. Mourková, 

Hosté: prof. Krejcar  

Omluveni: 

 

Bc. Skoupilová, prof. Kuča 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na min. 

dvouměsíční pobyt – trvá. 

2. Zaslat vyexportovaný soubor do *.pdf z IS STAG – studentské hodnocení kvality – splněno. 

3. Svolat schůzku Rady studijních programů – trvá. 

4. Zaslat podepsané návrhy na odměny – splněno. 

5. Zaslat tabulku s vypočtenými odměnami za publikační činnost v roce 2021 – splněno. 

  

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Dnes proběhlo jednání krizového štábu, jednalo se o počtu nakažených covidem, na UHK 

máme nahlášených za poslední týden 9 pozitivních studentů a 11 zaměstnanců. Testování 

zaměstnanců je záležitostí rektorátu jako zaměstnavatele, na fakultách neřešíme.  

• Pan kvestor připravuje dopad mzdového předpisu, nyní je dlouhodobě nemocen. Ing. Špa-

lovská sdělila, že změnu mzdového předpisu projednávali s odbory a dodala, že v dané 

nejasné situaci zvedat tarify je nereálné. Dr. Springerová zmínila, že mzdový předpis je 

nutno změnit i bez změny tarifů, minimálně je nutno upravit sabatikl, úpravy je nutno 

provést i s ohledem na HR AWARD. 

• Bude zajištěno mobilní stravování na budově A či další automat na bagety, bude posílena 

četnost doplňování automatů na OSV. 
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• Absolventi UHK budou požádáni, aby nám nechali na sebe kontaktní email a dali souhlas 

s jejich používám, rádi bychom je informovali o dalším dění na UHK a sbírali data o jejich 

uplatnění. 

• Byl spuštěn web CŽV, fakulty byly požádány o aktualizaci informací na něm.  

• UHK získala certifikát HR AWARD, připravuje se k tomu tisková zpráva.  

• Probíhá příprava sebehodnotící zprávy pro EUA, jsme vyzýváni k součinnosti z rektorátu, 

termíny schůzek jsou naplánovány do konce ledna. 

• Konají se jednání ohledně ustavení Krajského inovačního centra, kde by měla UHK hrát 

pro kraj klíčovou roli. 

• Směrnice Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2019/1937 o ochraně osob by měla být 

do českého právního řádu transformována 17.12.2021.  

• Získali jsme 3 projekty GAČR. Řešiteli jsou prof. Musílek, Dr. Lipovský a doc. Lísa. 

• De 19. 11. proběhlo jednání rady pro komercionalizaci UHK, kde se řešil průběh 15 aktu-

álně běžících projektů. 

• Dne 17. 11. byla vyhlášena výzva na Evropské digitální inovační huby, my jsme zapojeni 

společně s KHK, Libereckým krajem a TUL, ve čtvrtek proběhne schůzka. 

• Byl vydán pokyn prorektora „Studentská grantová soutěž UHK na využití prostředků SV od 

roku 2022“.  

• Seminář s tématem ERC granty proběhne 13. 12. od 14:00 do 17:00 h online formou, se-

minář na téma Horizon proběhne 16. 12. od 14:00 do 17:00 h, také online formou.  

• Ve dnech 29. - 30. 11. 2021 proběhlo online jednání MPK. 

• Cena za rekonstrukci bufetu 6,5 mil. Kč se zdá být příliš vysoká, vzhledem k nepřítomnosti 

pana kvestora bude toto téma řešeno na dalším kolegiu rektora.  

• UHK dostane dodatečný příspěvek 1,8 mil. Kč. 

• Je nutno respektovat Harmonogram účetní uzávěrky roku 2021. 

• Byla zahájena kontrola z MŠMT, a to na příspěvek A a K, rozpočtový okruh 4 za rok 2020. 

• K rekonstrukci budovy PdF bylo sděleno, že byla podána žádost o navýšení registrace akce 

na rekonstrukci PdF o 40 mil. Kč.    

• Mezi vánočními svátky bude rektorát otevřen od 7:00 do 15:00 h, naše fakulta má k to-

muto vydáno Rozhodnutí děkana č. 22/2021.  Podatelna UHK bude fungovat pouze 27., 

29., a 31. 12. 2021. 

• Bylo vypsáno výběrové řízení na IT pracovníka pro spisovou službu, pozice vychází z po-

vinností, které na nás klade ministerstvo vnitra ohledně elektronizace systému. 

• I přes covidovou pandemii navštívilo veletrh Gaudeamus v Brně 22 500 tisíc studentů.  

• Ples UHK by se měl konat v únoru 2022, zatím není zrušen, bude řešeno operativně dle 

situace. 

• DOD se uskuteční ve dnech 7. – 9. 2022 zřejmě online formou. 

• Bude aktualizován Statut UHK, který bude předložen ke schválení akademickému senátu. 

Změna se týká možnosti odpuštění poplatků studentů za studium v cizím jazyce, hlavně 

u studentů doktorských studijních programů. K tomu dodal prof. Musílek, že snížení po-

platku může vést k tomu, že se budou hlásit i nekvalitní studenti, je nutno pak při 

přijímacím řízení studenty selektovat.  

• Byla ukončena rekonstrukce kolejí a bytu v Zieglerově ulici. 

• Očkování třetí dávkou nebude hromadně organizováno.  
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Doc. Kříž 

• Apeloval na vedoucí kateder, aby do 31. 12. nominovali studenty na Cenu primátora, a to 

ve dvou kategoriích, přírodovědné a humanitní – viz úkol. Návrh je nutno zdůvodnit, na 

ÚKD dne 5. 1. rozhodneme. 

• Zkratka PřF v AJ textech byla řešena s Mgr. Doškovou, tato sdělila, že důvod je marketin-

gový, měla by to být zkratka, která je oficiálně zavedená. Doc. Kříž navrhl, abychom 

používali danou zkratku v dokumentu FoS (Faculty of Science), prof. Musílek navrhuje po-

užívat zkratku Fac Sci. K tomu dodal dr. Musílek, že zkratky nemáme uvedeny ve Statutu 

UHK. Doc. Kříž zjistí u děkanů ostatních fakult, jaký mají na to názor. 

• Doc. Kříž sdělil, že k 31. 12. končí na pozici vedoucího Katedry fyziky Dr. Radocha, a to na 

vlastní žádost.  Bylo vypsáno výběrové řízení, vybrán byl Dr. Studnička, který bude funkci 

vedoucího Katedry fyziky vykonávat od 1. 1. 2022. Doc. Kříž Dr. Radochovi za jeho dosa-

vadní práci poděkoval. 

• Doc. Kříž sdělil, že je nutné probrat s vedoucími kateder stav na katedrách, zatím se sešel 

s doc. Boguschem a prof. Musílkem. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Byly zveřejněny výsledky projektů GA ČR.  PřF získala 3 standardní granty v roli hlavního 

řešitele (2x KCH + 1x KFY).  

• KCH připravuje projekt GA ČR Lead Agency. Prof. Musílek doplnil, že příprava finalizuje, 

ale ještě čekají na dokument z Polska, který musíme přiložit, bude v průběhu tohoto 

týdne.  

• Projekty SV2021. Čerpání financí je u všech projektů v pořádku, připomněl odevzdání vý-

roční zprávy projektů SV2021 do 7. ledna 2022.  Dále připomněl dodržování termínů dle 

Harmonogramu účetní uzávěrky roku 2021 viz Sdělení kvestora č. 3/2021. 

• Rektorát vyhlásil Studentskou grantovou soutěž UHK na využití prostředků SV 2022 – viz 

Pokyn prorektora č. 2/2021. Naše podmínky k SV budou vydány první lednový týden. 

• Byla vyhlášena uzávěrka soutěže o ceny děkana, a to do konce prosince. Poprosil vedoucí 

kateder, aby tuto informaci předali na katedrách.  

• V pátek 10. 12. 2021 je uzávěrka podávání přihlášek na projekty Excelence PřF 2022-2023. 

• Odměna za podané vědecké projekty v roce 2021 bude vyplacena v prosincové výplatě 

(odměna za získané projekty proběhne v lednové výplatě). 

• V pátek dne 10. 12. od 9:00 h proběhne online schůzka k dalšímu představení připravova-

ného manažerského systému MIS, pokud by se někdo další chtěl zúčastnit, pak je možno 

se ještě přihlásit (nahlásit pí Lankašové). Od 13:00 h proběhne schůzka k finalizaci moti-

vační části DKRVO a PPK pro rok 2022, zúčastní se doc. Trojovský a doc. Kříž.  
 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Proběhlo setkání s paní prorektorkou, v řešení jsou mezinárodní kreditové mobility, refe-

rovány budou incoming mobility ze zahraničí. Do zemí, které přijímají rozvojovou pomoc 

nebudou moci jezdit studenti bakalářských a navazujících magisterských programů, ale 

pouze studenti doktorských programů.  

• Rektorát nás osloví s doplňováním textů, majorita u textů bude řešena centrálně.  
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• K fungování ESN HK sdělil, že na naší fakultě dostane zahraniční student předem instrukce, 

jak se dostat do HK a v HK už mu student z ESN HK pomůže s orientací nebo ubytováním. 

Ostatní fakulty posílají české studenty na letiště do Prahy, aby zahraniční studenty vy-

zvedli a zahraničního studenta dovedou až na koleje. Tento přístup ostatních fakult 

považuje jako nadbytečný a zbytečně časově/organizačně náročný. 

• Byli jsme osloveni z rektorátu pro možnost spolupráce s University of Turku, jejíž struktura 

je velmi podobná UHK, byla jim zaslána naše fakultní prezentace. Čekáme na zpětnou 

vazbu, zda se s námi budou chtít setkat online nebo osobně. 

• Proběhla první verze prezentace UHK, zpětná vazba je taková, že se připravuje nová verze, 

kde nebudou české zkratky, bude stejný rozsah prezentovaných let, bude optimalizovaná 

velikost písma apod.  

• Rektorát má představu, že budeme oslovovat zahraniční absolventy pro získání zpětné 

vazby, PřF dosud žádné zahraniční absolventy samoplátce nemá. Je možné, že budeme 

oslovovat i studenty, kteří byli na PřF i na krátkodobější studium. Důvodem je vytvoření 

zpětné vazby a sdílení dobrých či špatných zkušeností, které na UHK načerpali.  Sdělil, že 

v současné době nefunguje AJ mutace webu pro absolventy, pokud toto má mít smysl, je 

nejdříve nutné zajistit fungování tohoto webu.  

• V řešení jsou nástupy zahraničních studentů pro letní semestr 2022 na koleje. PřF očekává 

příjezdy postupné zejména na výzkumné stáže a poskytne je pro organizaci rektorátu/ko-

lejím. Více informací budek dispozici v lednu 2022. 

 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Máme připravené CŽV pro příští akademický rok, máme dva nové programy rozšiřujícího 

studia učitelství chemie a matematiky pro 2. stupeň ZŠ, přihlašování na matematiku bude 

otevřena až v lednu, neboť nám chybí variabilní symbol pro platbu za studium. 

• V rámci CŽV máme podanou akreditaci specializačního studia Koordinace ICT, momen-

tálně je na webu zveřejněno, že máme provést nějaké změny, ale zatím se k nám datová 

zpráva z MŠMT nedostala.  

• Ohledně studentského hodnocení výuky: je již spuštěno nové kolo hodnocení za zimní se-

mestr aktuálního ak. roku ve Stagu, bude otevřeno do konce zkouškového období. Dr. 

Musílek odeslal stručnou zprávu za fakultu, kde bylo podle zadání vybráno 5 konkrétních 

připomínek studentů, 2 jsou negativní, 2 jsou pozitivní a 1 je neutrální. Častá poznámka 

byla, že bylo obtížné plánovat zkoušky, neboť termíny se překrývaly. Proto je dán návrh 

opatření: v případě opakování distanční formy výuky je třeba studentům nabídnou více 

možných termínů zkoušky formou hlasování v doodle a pak vypsat ty termíny, které jsou 

pro drtivou většinu příznivé.  

• Čeká nás lednové zasedání RSP, které je nutno svolat. Měly by se projít všechny zprávy, 

které garanti připravili a udělat opatření pro konkrétní oblast vzdělávání, z jednání pak 

vyhotovit zápis. Dalším úkolem RSP je podívat se na případné drobné změna např. v na-

bídce volitelných předmětů.  

• Veletrh Gaudeamus proběhl bez problémů, od Mgr. Vávrové má informaci, že studentky 

velmi dobře prezentovaly všechny studijní programy na PřF. Navrhl studentkám stipendia. 

• Do 31. 12. máme poslat kontrolní zprávu na NAÚ ke studijnímu programu Fyzikálně-tech-

nická měření a výpočetní technika. Katedra fyziky jej připravuje, termín odeslání zprávy 

předpokládá na přespříští týden. 
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 K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• Dnes odpoledne se koná zasedání akademického senátu, kde budou projednány double 

degree smlouvy s Nitrou, dále budou smlouvy předloženy naší vědecké radě a Radě pro 

vnitřní hodnocení.  

• Jsou rozjednány double degree smlouvy v Košicích, tyto má na starosti dr. Myslivcová 

Fučíková. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Apelovala na dodržování Harmonogramu účetní uzávěrky roku 2021, který vyšel jako sdě-

lení kvestora č. 3/2021.  Upozornila, že do 13. 12. je nutno u všech zaměstnanců mít ve 

výkazu zadanou a schválenou veškerou zůstatkovou dovolenou pro rok 2021, je to důle-

žité pro kontrolní výpočet mzdových nákladů za prosinec 12/21, který bude v magionu 

nahrán dle harmonogramu 16. 12. 2021.  

• Byla zahájena kontrola z MŠMT na hospodaření s finančními prostředky kapitoly 333 a 

zabývá se rokem 2020. Zatím byly požadovány vnitřní směrnice součástí ohledně vyplá-

cení doktorandských stipendií. 

• Sdělila, že finanční prostředky na stravenkové části karty je nutno vyčerpat do konce to-

hoto roku, poté peníze propadnou. Netýká se však části karty – flexipasy, kdy letošní 

příspěvek je možné vyčerpat do konce roku 2022. Na tuto část karty budou nadále nahrá-

vány každoročně benefity zaměstnancům dle výnosu děkana.  

• Do konce roku by měla být vydána vnitřní směrnice, která bude měnit výši investic z 40 

tis. na 80 tis. Kč. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Ve čtvrtek proběhne jednání s firmou ELLA-CS, s.r.o. k předčasnému ukončení projektu a 

finančního vypořádání, v řešení je nový projekt.  

 

K bodu 8) – Různé 

• Prof. Musílek prostřednictvím vedoucích kateder poprosil katederní koordinátory, aby 

motivovali studenty k výjezdům. 

• Prof. Musílek sdělil, že na katedře chemie je stále problém s úklidem, i po zadání co a jak 

je třeba uklidit, toto není provedeno.  

• Dr. Radocha poděkoval všem za spolupráci a popřál vše jen dobré do dalšího období, aby 

se dařilo jim samotným i celé fakultě. Všichni přítomní dr. Radochovi poděkovali a také 

mu popřáli hlavně hodně zdraví. 

• Ing. Mourková sdělila, že aktualizace AJ webu se trochu posune, s dr. Vymetálkovou je 

domluveno, že do 20. 12. pošle zbývající materiály a poté s Mgr. Vávrovou vloží na web.  

• Dr. Studnička pozval přítomné na zasedání akademického senátu, které se bude konat 

dnes od 13:00 h. 

• Závěrem doc. Kříž popřál všem pěkné vánoční svátky a sdělil, že příští kolegium se bude 

konat 19. ledna 2022. 
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Úkoly:  
 

 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt – doporučuje se vyjíždět přes prázdniny (červenec srpen) 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do odvolání 

Komu:   Mgr. Holubové, prof. Musílkovi 
   

2. Svolat schůzku Rady studijních programů 

Kdo:   garanti studijních programů (ved. kateder, doc. Šlégr, Dr. Machková) 

Termín: leden 2022 

Komu:  --- 
 

3. Nominovat studenty na Cenu primátora ve dvou kategoriích 

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín: do 31. prosince 2021 

Komu:  doc. Křížovi 

  

4. Zadat zůstatkovou dovolenou pro rok 2021 do evidence práce 

Kdo:   všichni zaměstnanci – zodpovědnost vedoucí kateder 

Termín: do 13. prosince 2021 včetně 

Komu:  ----- 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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